

O‘QUV ADABIYOTINING NASHR RUXSATNOMASI

Samarqand davlat chet tillar institutining
2026 yil "11" iyundagi "165" - sonli buyrug‘iga asosan
SamDCHTI “Ispan va italyan filologiyasi” kafedrasi PhD., dotsent S.D.Tursunqulov
tomonidan

60111800 – “Xorijiy til va adabiyoti (ingliz tili)” mutaxassisligi talabalari uchun
tavsiya etilgan

“ISPAN TILI GRAMMATIKASI”
nomli o‘quv qo‘llanmaga

O‘zbekiston Respublikasi Vazirlar Mahkamasi tomonidan litsenziya berilgan
nashriyotlarda nashr etishga ruxsat berildi.

Rektor

B.A.Xolikov

Ro‘yxatga olish raqami
№ 165 / 13

1. Mualliflar	S.D.Tursunqulov – “ Ispan va italyan filologiyasi ” kafedrası PhD., dotsent
2. O‘quv qo‘llanma:	/“ Spanish grammar ” / “Грамматика испанского языка” / “ Ispan tili grammatikasi ”
3. O‘quv adabiyoti turi:	O‘quv qo‘llanma / Учебник / Textbook
4. Annotatsiya	Mazkur o‘quv qo‘llanma amaliy mashqlarni o‘z ichiga olib, mamlakatimizda ispan tilini boshlang‘ich darajasini, ya’ni A1 va A2 ga erishishga mo‘ljallangan ispancha materiallar tanqisligini bartaraf etishga qaratilgan. o‘quv qo‘llanma ispan tilini o‘rganmoqchi bo‘lgan talabalar uchun yaratildi. Ispan tilini yaxshi o‘rgangan talaba yoshlar, ispanzabon davlatlarning madaniy muhitiga bo‘lgan qiziqishi ortib borishi tabiiy. Shunday ekan, o‘quv qo‘llanmadagi mavzular ispanzabon yurtning ijtimoiy-madaniy voqeyligiga yaqinlashtiradi. Mazkur o‘quv qo‘llanma ispan tilini o‘rganuvchi talabalarning o‘z oldiga qo‘ygan maqsadlariga erishishlarida foydali hissa qo‘shadi, degan umiddamiz. Bundan tashqari, darslikda o‘quv jarayonini tizimli tashkil etish, bilimlarni bosqichma-bosqich o‘zlashtirish hamda ularni real kommunikativ vaziyatlarda qo‘llash imkonini beruvchi topshiriqlar keng o‘rin olgan. Ushbu jihatlar uni 60111800 – Xorijiy til va adabiyoti (ingliz tili) bakalavriat ta’lim yo‘nalishining “Chet tillarini o‘qitishining integrallashgan kursi” fanidan samarali darslik sifatida tavsiya etish imkonini beradi.
Аннотация	Данное учебное пособие включает практические упражнения и направлено на устранение нехватки испанских учебных материалов для начинающих в нашей стране, с целью достижения уровней А1 и А2. Оно создано для студентов, желающих изучать испанский язык. Студент, хорошо овладевший испанским, естественно проявляет возрастающий интерес к культурной среде испаноязычных стран. Поэтому темы пособия приближены к социально-культурной действительности испаноязычных стран. Мы надеемся, что данное учебное пособие окажется полезным для студентов в достижении поставленных целей изучения испанского языка. Кроме того, учебник содержит задания, позволяющие системно организовать учебный процесс, поэтапно усваивать знания и применять их в реальных коммуникативных ситуациях. Эти особенности делают его рекомендованным как эффективный учебник для курса «Интегрированный курс преподавания иностранных языков» в рамках бакалавриата 60111800 – Иностранные языки и литература (английский язык).
Abstract	This study guide includes practical exercises and is designed to address the shortage of Spanish learning materials in our country for beginners, aiming to reach levels A1 and A2. It has been created for students who wish to learn Spanish. A student who has mastered Spanish well naturally develops an increasing interest in the cultural environment of Spanish-speaking countries. Therefore, the topics in this guide are closely aligned with the social and cultural realities of Spanish-speaking countries. We hope that this study guide will be a useful tool for students in achieving the goals they have set in learning Spanish. In addition, the textbook contains tasks that allow for the systematic

	organization of the learning process, step-by-step assimilation of knowledge, and application of this knowledge in real communicative situations. These features make it suitable to be recommended as an effective textbook for the course “Integrated Foreign Language Teaching” within the bachelor’s program 60111800 – Foreign Languages and Literature (English).
--	---